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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1122 Yrkeskompetensbevis

Yrkeskompetensbevis, YKB, har haft dispens under coronapandemin. Nu 
fortsätter pandemin, och behovet av yrkesverksamma svenska chaufförer är 
mycket stort. Det skulle få långtgående konsekvenser för samhället om 
transporter inte längre kan fungera och det i stället kommer in utländska aktörer 
som varken har eller har tvivelaktigt genomförda utbildningar. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

När kommer beslutet om en nationell dispens att vara klart?

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-21
Besvaras senast
2021-01-04


